

<p>Stop waiving all tickets restrictions issued From-To Colombo (CMB)</p>		<p>إيقاف إلغاء كافة القيود لجميع التذاكر الصادرة من إلى كولمبو (CMB)</p>	
<p>التاريخ / Date May 9, 2019</p>	<p>الرقم المرجعي / Reference 201905091</p>	<p>تاريخ التطبيق / Effective date May 10, 2019</p>	
<p>This is further to the bulletin No. 201904212 dated on the 21st of April '2019 regarding waiving all tickets restrictions issued From-To Colombo (CMB)</p> <p>SAUDIA decided to stop waiving all tickets restrictions/fees (Rebooking / Reroute / Refund and No-Show) issued with confirmed reservation From/To (Colombo) from 10th May 2019</p>		<p>إلحاقاً بالنشرة رقم 201904212 الصادرة بتاريخ 21 ابريل 2019م، والخاصة بإلغاء كافة القيود لجميع التذاكر الصادرة من إلى كولمبو (CMB)</p> <p>قررت السعودية إيقاف إعفاء جميع التذاكر الصادرة بحجز مؤكد من إلى كولمبو (من جميع القيود والغرامات عند) إعادة الحجز / تغيير خط السير / الاسترداد / التخلف عن الرحلة وذلك من تاريخ 10 مايو 2019م</p>	

If you have any questions or comments on this Bulletin, please contact SAUDIA manager in your area

This bulletin is for private internal distribution only and may not be published under any circumstances or traded outside the network of travel agencies.

تعتبر هذه النشرة ملزمة التطبيق، ويمنع منعاً باتاً نشرها أو تداولها خارج إطار وكالات السفر والسياحة.